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Je to někdo co měl čínskou, pak koupil jap. nebo am. a nakonec se zase vrátil k číně???

 Mám už 3 roky Hondu Rincon. Už má holka našlapáno a tak pomalu koukám po něčem
lepším. Co tady čtu, tak X6 je naprostá profi špica ale i TGB není špatný.  Toto téma
nebudu promazávat až na příspěvky u kterých bube podezření, že pisatel má kolku od
JM nebo TGB zapůjčenou, nebo koupenou za 50% cenu, či je jinak prodejcem
zvýhodňován.  Prosím, vesele ale slušně, jsou VÁNOCE :-DD
větvičkář_Rox 22.12.2010 13:08:59

hele, Tobě to malování fakt vlezlo na mozek :-DD  Myslel sem, že si větší kádr, na
tohle bych tipoval jiný kandidáty. No co, ať Ti vlákno kvete (n)  Chceš docílit čeho?
Jako že my co jezdíme na čínskejch mrdkách řekneme, že sme idioti? Nebo že bude vás
japíkoamíky uctívat 5 minut před spaním?  Pro mně je třeba Jarin.King na Lydě větší
kolkař, než kdekdo na kenemu za půl mega.
FIGURA 22.12.2010 13:10:54

Roxteedy> taky Ti přeju hezký svátky :-DD
martinur 22.12.2010 13:14:05

Mrzí Tě, že se forum trochu uklidnilo :lol: ?  Na Rinconovi jsem nejezdil, ale měl jsem
tři motocykly Honda a to byla absolutní kvalita. Desítky tisíc kilometrů absolutně bez
závad, max. prasklá žárovka. Jen jsem měnil spotřebák.  Předpokládám, že se
čtyřkolkami Honda je to podobné, ovšem pokud uživatel není na 4kolku RAS. Pokud jsi
příznice kutilství, rád a často jezdíš do servisu, tak jsi založil správné vlákno :-DD .
FIGURA 22.12.2010 13:14:17

Jen bych dodal - stále se zde zasírají vlákna příspěvky mimo téma.   Tak chlapci - jen k
tématu :-DD
martinur 22.12.2010 13:17:48

FIGURA> Příspěvky číslo 2 a 5 jsou mimo téma :lol: !
FIGURA 22.12.2010 13:17:59

martinur> Mrzí mě, že se zasírají vlákna. Tak tohle je založeno právě na příspěvky
které nepatří např. do vlákna TGB.  Pokud jsi příznice kutilství, rád a často jezdíš do
servisu, tak jsi založil správné vlákno . 
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  Díky za první odpověď :-DD
FIGURA 22.12.2010 13:19:56

martinur>FIGURA> Příspěvky číslo 2 a 5 jsou mimo téma :lol: !

  VÁNOCE jsou v nadpisu a napomínání neukázněných ja zcela běžné :-DD :lol:
martinur 22.12.2010 13:20:38

FIGURA> Ještě jsi zapoměl na špičkové stroje Dinli a Kymco :-). Třeba Kymco je
nejprodávanější 4kolková značka v Německu, již mnoho let. Jistě proto, že je méně
kvalitní než japonci :lol: .
FIGURA 22.12.2010 13:30:02

martinur>FIGURA> Ještě jsi zapoměl na špičkové stroje Dinli a Kymco :-). Třeba
Kymco je nejprodávanější 4kolková značka v Německu, již mnoho let. Jistě proto, že je
méně kvalitní než japonci :lol: .

  Teď vážně - Dinli znám na vlstní oči dostatečně. Tam jasně vítězí X6. Kymko neznám.
Nikdo ho tady nejezdí. Že je kvalitní jsem slyšel ale když jsem pátral co koupit (před 3
roky ) tak bylo stejně drahý jak jap. (u)
martinur 22.12.2010 13:36:10

FIGURA> Tak dobrá, bez ironie :-). To o Dinli a X6 tvrdí i znalec v oboru, distibutor
obou značek.   A nyní zpět do vánoc ;-) . Vtip je v tom, že k čínské nebo japonské
čtyřkolce si musíš koupit pořádnou plácačku na mouchy B-) .
FIGURA 22.12.2010 13:40:38

martinur> :-DD :lol:
seweran 22.12.2010 14:12:48

chalani neviem o čo vám ide aj tak skoro všetko sa vyrába v číne iba je tam logo a
"made in japan" za ktoré platíš a pokial ide o čínu povedal by som že sú na tom lepšie
sú pružnejší všetky solídne číny sú na značkách čo sa o japoncoch povedať nedá ja som
mal 3 značky Kymco Linhai a teraz X6efi a bez poruchy až na blbosti ani japonci niesú
bez poruchy hlavne že je na čom jazdiť.......
FIGURA 22.12.2010 14:20:00

Roxteedy>hele, Tobě to malování fakt vlezlo na mozek :-DD  Myslel sem, že si větší
kádr, na tohle bych tipoval jiný kandidáty. No co, ať Ti vlákno kvete (n)  Chceš docílit
čeho? Jako že my co jezdíme na čínskejch mrdkách řekneme, že sme idioti? Nebo že
bude vás japíkoamíky uctívat 5 minut před spaním?  Pro mně je třeba Jarin.King na
Lydě větší kolkař, než kdekdo na kenemu za půl mega.

  Jen jsem zvědav, jestli má někdo vlastní

 zkušenost, vrátil se k tomu profi páč to nejsou, řekněme mrdky  Velikost se tu už řeší
- v klubu :-DD  Nechápu, co se čertíš. Nikdo Tě nenapadá (n)   Každej občas ulítne:  
Pegasi, byť máš pravdu, tak timhle mu nepomůžeš - nebyť jak voni 1Pegas>Asi ti to
někdo vyměnil za čínu, protože všichni mi píšou, že japonci žádné závady nemají. Do
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nich se prý pouze leje benzín a čas od času vymění olej 

 ;-)
Jarin.king 22.12.2010 14:25:01

Roxteedy> Chlape ty jsi mazák (y)
Kartkarel 22.12.2010 14:40:26

Prosím tě, až někoho takovýho najdeš, tak řekni, bude to další Dean Reed :lol:   Jinak
skvělé vlákno, Silvestr je příští týden!!!
Kartkarel 22.12.2010 14:42:06

Roxteedy> No jasně, komu tím prospěje!!! :lol:
babynek 22.12.2010 15:20:29

to jsem ani necekal, ze ta zminka vedle ve vlakne vyprovokuje tolik lidi, ale priznam
se, byl to ucel, potrebovla jsem se zabavit ;)
nebu 22.12.2010 15:41:35

mě se líbí Jumbo 720 ale ježíška jsem nasral a stejně už mám od 5 let podezření že
neexistuje tak to zkusím u dědka santy
FIGURA 22.12.2010 15:55:54

nebu> Tak přestaň zlobit :[ Von uvidí, že si hodnej, přinese Ti ho a pak podáš hlášení
:-DD   31.12 ;-)
martinur 22.12.2010 16:02:39

nebu> Číňani a Taiwanci brzy pochopí, že než dohánět v kvalitě Japonce, Rakušáky a
koneckonců i Američany +o( , tak bude lepší začít vyrábět velkoobjemové dvouválce ve
čtyřkolkách s maximální výbavou.  Myslím, že nejpozději 2013 uvidíme motory 1000 až
1200 ccm B-) .
martinur 22.12.2010 16:07:12

FIGURA> Jen počkej FIGURO!  Ještě sem brzy do vlákna přijde (já už tu jsem) Cort,
Rychlík a budeš to mít na smetišti COBYDUP :lol: .
rychlejjezdec 22.12.2010 17:20:20

neber si mě do huby jebáku :lol:
martinur 22.12.2010 17:21:08

rychlejjezdec> Tak ještě zbývá Jirka :lol: .
Jizva 22.12.2010 20:15:29

FIGURA> Tak přemejšlim,když tady píšeš o tý špičce :o .Co kdybys mi přivezl X6 a
výměnnou ti dám Hondu? To je ale blbej nápad,to bys nikdy nepřipustil :lol: :lol:
hesin1 22.12.2010 20:31:34

Ale mě by to taky zajímalo,jestli někoho takovýho znáte,jedinej důvod by mě napadl,to
kdybych původní stroj total zničil,nebo musel prodat a nezbylo by dost peněz. :[
FIGURA 22.12.2010 20:43:35

Jizva> pro Tebe bych to udělal ;-)
Jizva 22.12.2010 20:51:52
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FIGURA>Jp jasně,když jsou ty vánice tak člověk bejvá na měko.Tak já si nechám
Hondu a ty si drandi na X6,o takovou mašinu tě nemůžu připravit (s) .Já to s tou mojí
holkou nějak doklepu :-DD
FIGURA 22.12.2010 20:58:05

Jizva> Ještě jsem se nerozhod. Třeba se najde někdo co měl Kuňka 750 a teď by šel do
X6. Možná je takovejch kluků hodně, jen se styděj to napsat +o(
bulda 22.12.2010 21:05:08

radšu budu kutit na Gladovi gufero nebo ztracenej šroubek než na Blejdovi řešit
vysypanej přední dif, byť v záruce.... martinur radši nechce čekat tak ho prodává :-DD
. za mě radši X6 než Blade550. Mám dojem, že tady na foru ale někdo byl kdo si z KQ
koupil z5 Gladoše. Vono ti japíci nebo amíci taky žádnej šlágr... stačí si počíst co řešej
kluci s KQ, Polarem, AC.... taky žádná láce :
007profík 22.12.2010 21:05:28

FIGURA> já bych volil bashana :lol: :lol: :lol: :lol:  a málo žere :-DD  No a budete
naprosto 1:1 dolu tě poveze bashan a do kopce ho vyneseš :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 22.12.2010 21:06:19

bulda> kolikrát ses už svezl třeba na CA???
hesin1 22.12.2010 21:07:40

bulda>radšu budu kutit na Gladovi gufero nebo ztracenej šroubek než na Blejdovi řešit
vysypanej přední dif, byť v záruce.... martinur radši nechce čekat tak ho prodává :-DD
. za mě radši X6 než Blade550. Mám dojem, že tady na foru ale někdo byl kdo si z KQ
koupil z5 Gladoše. Vono ti japíci nebo amíci taky žádnej šlágr... stačí si počíst co řešej
kluci s KQ, Polarem, AC.... taky žádná láce :

 Prosil bych konkrétně,kdo to byl?Fakt mě to zajímá! :-DD
007profík 22.12.2010 21:08:29

bulda>radšu budu kutit na Gladovi gufero nebo ztracenej šroubek než na Blejdovi řešit
vysypanej přední dif, byť v záruce.... martinur radši nechce čekat tak ho prodává :-DD
. za mě radši X6 než Blade550. Mám dojem, že tady na foru ale někdo byl kdo si z KQ
koupil z5 Gladoše. Vono ti japíci nebo amíci taky žádnej šlágr... stačí si počíst co řešej
kluci s KQ, Polarem, AC.... taky žádná láce :

 amíci rozhodně žádnej šlágr není, ale to co ten amík předvede třeba ve vodě?? bahně
... rychlost, síla, i když řeším sem tam nějakýnten problém vždycky dojedu.
007profík 22.12.2010 21:09:41

Kartkarel>bulda> kolikrát ses už svezl třeba na CA???

 asi ani jednou
Jizva 22.12.2010 21:10:08

bulda> Ale taková ňáká málo jetá japonka by špatná nebyla co? :-P
007profík 22.12.2010 21:11:22
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nebo číňanka :lol: :lol:
hesin1 22.12.2010 21:11:35

Jste tu všichni moc zaujatí,kdo odpoví na původní otázku? +o( +o( +o(
bulda 22.12.2010 21:12:21

Kartkarel> ani jednou, ale kolka podle mě neni jen o ježdění... pokud se plet tak mě
oprav. B-)
bulda 22.12.2010 21:13:44

Jizva> čeče, já ti nevim, kámoš má KQ 750 a na to se mi líbí jen motor to musim
nechat (y) , s Gladem se mi jede líp, nemůžu si pomoct.
martinur 22.12.2010 21:14:31

bulda> Přední dif není hlavní důvod proč zkouším za kolik se dá jetý Blade prodat :-).
Vlastně hlavní důvod není vůbec samotný Blade B-) , ten slouží velmi dobře.
007profík 22.12.2010 21:14:41

každý jezdí co mu vyhovuje a na co má B-)
Jizva 22.12.2010 21:15:12

bulda>Já s tou mojí nemám moc naježděno,ale i tak si myslím že to je hlavně o ježdění
na co to jinak vyráběj? :lol: :lol:
Kartkarel 22.12.2010 21:16:43

bulda> já ti nic nebudu tady vypočítávat, ale všichni co jsme tady, jsme si tím prošli,
nejdřív nějaká ta čína a pak se šlo dál...naopak to prostě nejde, přijeď, nechám tě
svézt, uvidíš sám...No a kdy kolka není jen o ježdění??? No kyž je s Číny, je taky hodně
o údržbě, servise, opravách...teda o tom jsou i jiné kolky, ale ne tak markantně...a
svezení je někde jinde... :-DD
martinur 22.12.2010 21:18:02

007profík> Jak říkáš Zdendo svojí Polarisce? Také "Žába" - obojživelník? To já s Blade
bych musel praktikovat "jízdu tanku pod vodou" pač na zadní se ve vodě nezvedne +o(
.
007profík 22.12.2010 21:18:46

ježíš vždyť je to jasný Figura ví co je sračka a co není. Už jenom to že Figura je pan
jezdec.
Jizva 22.12.2010 21:21:25

Kartkarel>Já jsem ten krok s čínou rovnou vynechal přišel mi docela zbytečnej :lol:
:lol:
cort 22.12.2010 21:23:39

Po čínským sráči jsem koupil rovnou tajvanskej stroj, nechtěl jsem ryskovat japonskou
mrdku, natož sterilní hujdu se slepičím křídlem ve znaku. :-)
Kartkarel 22.12.2010 21:24:45

cort> vítej do klubu, ještě ten jirka!! :lol:
007profík 22.12.2010 21:26:33

cort> a že se nepochlubíš se svojí sr.. chlubílku (u)
martinur 22.12.2010 21:27:55
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Kartkarel> První Hondu jsem měl přesně před 20-ti lety a bylo mi jedno, kdo na čem v
partě jezdí. Důležitý je charakter člověka a ne stroj!
Kartkarel 22.12.2010 21:29:45

martinur> tak to je pravda, lepší mašina z tebe lepšího člověka neudělá :-DD
cort 22.12.2010 21:30:38

007profík> Jako že jí nemám v profilu? Proč a nač, každej soudruh tady ví co mám a že
jsem s tím spokojen. ;-)
Jizva 22.12.2010 21:31:01

Kartkarel>martinur> tak to je pravda, lepší mašina z tebe lepšího člověka neudělá
:-DD

  (y) (y) (y) (y)
Cali 22.12.2010 21:35:47

eště že mám špičkové 4 kilo :-DD :lol:
007profík 22.12.2010 21:37:01

cort> aha to je dobře že to nevím. Soudruhu Lenine
007profík 22.12.2010 21:38:57

Jizva>Kartkarel>martinur> tak to je pravda, lepší mašina z tebe lepšího člověka
neudělá :-DD  (y) (y) (y) (y)

  Ale lepšího jezdce rozhoddně ano
Jarin.king 22.12.2010 21:39:05

Tady si každý myslí že když máš čínu tak že nemáš prachy ale to není můj
případ...Koupil jsem čínu jen proto že kupovat Polaris nebo Jap.či jiný stroj mi
připadalo zbytečný vzhledem k tomu co s kolkou jezdím a na co jí potřebuji..Jezdit
okolo baráku a lejt tam průměr 14 litrů benálu a kupovat ND za peníze co stojí malé
auto mi vážně připadalo zbytečný...Pokaždý tady na foru když se řeší nákup čtyřkolky
tak píšete:Rozmysli se co a jak a kde s ní budeš jezdit a co od ní čekáš a jak budeš
jezdit,zda rekreačně či jinak...Takže u mě čína za 1* (y) :lol:
Kartkarel 22.12.2010 21:40:05

Každej má svý důvody pro to, na čem jezdí...pro někoho to jsou finance, pro jiného je
to touha po adrenalinu....někdo chce jen machrovat. Často se stává, že kluci, co se na
ničem jiným nesvezli se pak hádají na fóru a přesvědčují ostatní o své pravdě...dokud
se právě nesvezou. Ne že by hned pak dali svého číňanka do bazu, ale pak mají jaksi
jiný pohled na věc a už se tak moc nehádaj. ;-)
cort 22.12.2010 21:40:48

007profík> Ono soudruh neznamená jen člen KSČ, ale vlastně máš pravdu. Ty jsi spíš
pozér. :-P
Igor68 22.12.2010 21:41:36

Aho Figuro Kdyby sis po Hondě koupil ten X6 nebo nějakou jinou čínu, konečně by tu
byl někdo, kdo by to mohl objektivně porovnat. Já osobně si myslím,že ten CA, Polaris
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nebo Japonci budou o něco lepší ale je otázka o kolik za ty peníze...
hesin1 22.12.2010 21:47:31

Otázka zní,zda někdo měnil směrem zpět,to co tu řešíte zase spěje k vymazání! (s) (s)
(s) (s)
FIGURA 22.12.2010 21:52:27

Igor68>Aho Figuro Kdyby sis po Hondě koupil ten X6 nebo nějakou jinou čínu, konečně
by tu byl někdo, kdo by to mohl objektivně porovnat. Já osobně si myslím,že ten CA,
Polaris nebo Japonci budou o něco lepší ale je otázka o kolik za ty peníze...

  Přesně o to mi jde (y)
nebu 22.12.2010 21:54:52

FIGURA> Tak to udělej :lol: :lol: :lol: sice jsi už dost starej aby jsi přestal dělat chyby
ale co se dá dělat :lol: :lol: :lol: Za pokus to stojí :lol: :lol: :lol:
martinur 22.12.2010 21:57:09

nebu> Děláš si z toho srandu, ale pokud nejsi milionář tak budeš znovu před tuto
otázku jako zdatný důchodce postaven :-DD . Teda pokud je pro tebe ježdění srdeční
záležitost (y) . Nebo ti kolku bude půjčovat syn a bude tě jebat, aby jsi mu jí nekazil
:lol: .
FIGURA 22.12.2010 21:58:03

hesin1>Otázka zní,zda někdo měnil směrem zpět,to co tu řešíte zase spěje k
vymazání! (s) (s) (s) (s)

  Pokud zde nejsou urážky a reklama, tak já nemám důvod. Za adminy mluvit nemůžu
;-)
martinur 22.12.2010 21:59:05

FIGURA> Zatím vlákno na smetiště rozhodně neaspiruje (y) .
nebu 22.12.2010 21:59:37

martinur> mě musí kolka vydržet do smrti páč zž na jinou mít nebudu :lol: :lol: :lol: A
až budu starej tak budu myslivec a honit ty mladý po lese holema :lol: :lol: :lol:
Cali 22.12.2010 22:00:17

Figura a co teda koupíš? +o(
bulda 22.12.2010 22:00:43

Kartkarel> nepotřebuju nic vypočítávat, :-D rád bych se stavil na pokec, ale mám to k
tobě z ruky a často kolem pracovně nejezdim a když už, tak neni čas, znáš to... Dost
kluků tady má kolku na práci, nemám ambice závodit, i když se na ní rád svezu pro
radost a dám jí i trochu :-$ do kožichu B-) , ale podle mě se pleteš s tim, že když to je
Čajna tak to máš furt v dílně... pokud to budu tavit v blátě - vodě, tak budu spravovat
píčoviny ať to je čína, amík nebo japonec... stačí si pročíst vlákna co řešej jiný kluci se
značkama, co si budem mezi námi děvčaty povídat, že... :-D
hesin1 22.12.2010 22:01:01
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martinur>nebu> Děláš si z toho srandu, ale pokud nejsi milionář tak budeš znovu před
tuto otázku jako zdatný důchodce postaven :-DD . Teda pokud je pro tebe ježdění
srdeční záležitost (y) . Nebo ti kolku bude půjčovat syn a bude tě jebat, aby jsi mu jí
nekazil :lol: .

 Tak to teda kecáš,pokud se v tu dobu bude chtít zbavit kolky,tak jedině s dědkem
Nebu v sedle v ceně,protože sám už nesleze a na novou by ho museli vysadit! :-P
FIGURA 22.12.2010 22:01:44

martinur> mě by to kluci vůbec nepůjčili :´-(   Nebu, už jsem psal - buď hodnej, von
nadělí a Rychlej Ti ji votestuje :lol:  Cali, musíš vydržet a uvidíš :-DD
hesin1 22.12.2010 22:04:06

FIGURA>hesin1>Otázka zní,zda někdo měnil směrem zpět,to co tu řešíte zase spěje k
vymazání! (s) (s) (s) (s)  Pokud zde nejsou urážky a reklama, tak já nemám důvod. Za
adminy mluvit nemůžu ;-)

 Tak se modli,aby se neprobral strýček z HB. :-7 :-7 :-7
nebu 22.12.2010 22:05:01

hesin1> jo přesně tak :lol: :lol: :lol: pak by mě vraceli zadarmo jsem totiž jedovatej už
ted natož až budu dědek :lol: :lol: :lol:
hesin1 22.12.2010 22:07:42

nebu>hesin1> jo přesně tak :lol: :lol: :lol: pak by mě vraceli zadarmo jsem totiž
jedovatej už ted natož až budu dědek :lol: :lol: :lol:

 Seš mimo,ZADARMO?,to je ftip?
nebu 22.12.2010 22:07:45

FIGURA> jak jsem psal od 5 let mám podezření že ježíšek není a mám tušení že letos
to praskne :lol: :lol: :lol: kašlu na něj ta cena za to že bych měl bejt hodnej je dost
vysoká :lol: :lol:
Cali 22.12.2010 22:21:26

Figura OK :-DD doufám že to bude pořádnej SZM (y)
FIGURA 22.12.2010 22:32:29

nebu - :-DD :lol:
westik 23.12.2010 00:48:06

bulda>Jizva> čeče, já ti nevim, kámoš má KQ 750 a na to se mi líbí jen motor to
musim nechat (y) , s Gladem se mi jede líp, nemůžu si pomoct.

 ...no mě se na Gladu nejvíc líbí..........že ho nemám v garage :lol:
westik 23.12.2010 00:53:36

Figura> a ted k tématu,znám kámoše co se vrátil z japonska na taiwan.Začínal s
gladošem,přešel na hondu a ted je u accese....jeho nick je .............no vlastně
něřeknu,on je trochu vyšší než já a mohl by se nas..at. :lol:
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tytyty 23.12.2010 01:49:13

(y) krásné vlákno :-DD , docela se opet bavim :lol: :lol:  ale vazne, mrdku poznas pri
pouziti a rad se necham presvedcit od jakeho koliv mistniho rejpala s jednovalcem do
750cc pri osobni konfrontaci v terenu ;-) :-P :lol: :lol: :lol:
JARDAQUAD 23.12.2010 08:01:13

westik> ...no mě se na Gladu nejvíc líbí..........že ho nemám v garage :lol:

   (y) (y) (y) (y)
FIGURA 23.12.2010 08:42:20

westik> to má určo sportku. Na mi už sem starej (u)   tytyty vím, že Glad vyjede
hodně. Mě jde hlavně o pohodlí, spolehlivost a vhodnost jak na rychlejší vyjížďku tak
na práci. Nejhorší je asi vláčení. Tahám 2 brány a smyk. To je furt 4x4, tah jak prase a
rázy od nářadí. Navíc se musí jet pomalu. Hlavně memám čas se v tom hrabat a pořád
něco řešit, ani na záruku.  Vím, jel bych hned, ale dnes to nestíhám :-(
Hašan 23.12.2010 10:32:47

seweran> Je to ale o výstupní kontrole a kvalitě komponentů. Číňani samozřejmě umí i
kvalitu, ale cena je potom srovnatelná s výrobky ze Západu.
Kartkarel 23.12.2010 10:33:54

FIGURA> já ti něco poradím kamaráde, když čtu to tvoje využití, napadá mě
jediné....Zetor 7745 :lol:  

Luft 23.12.2010 10:38:19

Já začal na číně (trakovej mrdkoš bez značek), ale nic moc to nestálo, tak jsme tomu
dávali co zabrat. Jediný co jsem musel poladit byly futra na zadní kyvce. Kolka nás
začala bavit, tak jsme koukali po něčem co nás povozí (samo úměrně naší kapse).
Koupil jsem Blastera a max spokojenost však jsme se potkali v Milovicích, tak určitě víš
jak jezdíme. Přišel čas na další kolku. Bylo tady, ale spoutu těch ALE. Novou nebo
jetou, určitě to znáš. Chtěl jsem KQ, ale do kapsy bylo luboko a po tom co kámoš
koupil jetýho a po pár měsících do něj nacpal dalších 25. Padlo rozhodnutí na novou,
ale co :´-( Jasný bylo, že to bude 4x4 a samo na značkách. Po čase padlo rozhodnutí
na Emu 500 sporty 4x4, byl jsem po necelým roce zas kolkař ;-) S kolkou max
spokojenost, mohla bejt i lepší. Jak už to tak dnes chodí je to o penězích a lidech. Před
první garančkou mi padal úsměv a nálada, ale nelitoval jsem, že sem šel do Emouše.
Věděl jsem, že ty závady co mě potkali, by nebyly, kdyby se někdo jen nemasíroval a
udělal si svoji práci tak jak měl, než prodá kolku. Za luftteam Emouš nám bohatě stačí
k našim radovánkám. Dokonce mi bylo řečeno: proč já kupoval kolku o 100 táců dražší,
když ta tvoje bohatě stačí. Jinak triálky v poho jen na vyjížďkách mi kluci kluci
poodjedou při přejezdech po asfaltu. Jezdíme většinou ve dvou a Emouš má zátah, ale
maximálka se zastaví na 90km/h. rtr :-DD
FIGURA 23.12.2010 10:45:03

Kartkarel> brodil by určitě dobře, ale je pomalej a velkej :lol: Kolkou dělám tam, kam
se traktor nedostane (u)   Jsem starej a někdy (už málo kdy) : trošku divokej :o  Kolka
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musí makat a taky lítat :-DD
Kartkarel 23.12.2010 10:47:01

FIGURA> pomalej??? Některý jezdí skoro 35!!! ;-)
FIGURA 23.12.2010 10:48:18

Kartkarel> z pořádnýho kopce i mnohem víc :-DD Taky dobrej adroš :lol:
strakous 23.12.2010 11:02:49

Tak moje zážitky: Jsem starej motorkář a ke kolce jsem se dostal přes kámoše a děti,
koupili jsme jim dětský číny a když my zmizeli na 1/2 až hoďku z dohledu tak jsem vzal
Stromíka a jezdil s nima, ale to opravdu není mašina na tohle. Tak jsem koupil
zadokolku linhaje 260, že budu jezdit jenom s dětma že to bohatě stačí,ale ouha ve
finále jsem začal jezdit sám s klukama na velkejch a už to nestačilo chyběl předohrab
:-( . tak jsem po třech měsícíh měnil za glada 530 a byl jsem spokojenej, až na pár
drobností fungoval skvěle, až na ten výkon, ten tam prostě není, do kopce a na výjezdy
to prostě nemá sílu a po pár kolizních situacích a třech tis km. jsem začal pátrat po
něčem jiném. Vyhrál díky ceně a po svezení can-am 500 , Mám najeto zatím nějakech
150 km teďka v tom sněhu a ty rozdíly jsou obrovský. Nemám to ještě zajetý ale ten
motor a 4x4 funguje o dimenze dál než na gladovi. V kopci kde glad zdechnul tohle
jede jak kdyby tam nebyl. Nelituju výměny a stála za to :-DD
1Pegas 23.12.2010 11:34:31

.
FIGURA 23.12.2010 12:54:02

strakous> Ahoj :-DD   dík za inf. (y)
Mates09 23.12.2010 13:21:59

Je to nadčasové téma (y) spousta "kluků" je fázi 1) má taiwan nebo čínu , pak je dost
"kluků" ve fázi č. 2) už ji vyměnili za japonce nebo ameriku, tam spadám i já :-P  do
třetího stadia se zatím ještě nikdo asi nedostal, takže stačí počkat a někdo se najde :-P
  Ti co přeskočili první fázi rovnou na dvojku jsou o spoustu žážitků chudší :-7
Lupíno 23.12.2010 13:23:45

Mates09> :lol: :lol: :lol: :-D :-DD
roman62 23.12.2010 13:25:36

Mates09>Je to nadčasové téma (y) spousta "kluků" je fázi 1) má taiwan nebo čínu ,
pak je dost "kluků" ve fázi č. 2) už ji vyměnili za japonce nebo ameriku, tam spadám i
já :-P  do třetího stadia se zatím ještě nikdo asi nedostal, takže stačí počkat a někdo se
najde :-P   Ti co přeskočili první fázi rovnou na dvojku jsou o spoustu žážitků chudší :-7

  Prodělal jsem přesně tento vývoj včetně fáze 1 a tato slova mohu jen podtrhnout.
:-DD
FIGURA 23.12.2010 13:27:40

Stačí mi když se někdo přizná, že se chce vrátit :-DD   Mates09 - Teď sem byl u
Baladrána a prošel :-DD Ufffff :lol:
jarda58 23.12.2010 13:33:28
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Přešel jsem z emu 650man na king-quta LTA-700.Je pravda že tam nějakej rozdíl je
:-D Co bude po něm to zdaleka nevím.Jen doufám že se nedočkám doby,kdy se tady
budou prodávat jen kolky ze Sovětskýho svazu :lol:
rychlejjezdec 23.12.2010 15:03:03

FIGURA-vzhledem k tomu že člověk je geneticky vybaven tak že na vyžší standad si
zvyká snadno a rychle, naopak na mizerii si zvyká jen velmi nerad, z toho vyplývá že
ani nikoho takovýho tady nenajdeš. Ba dokonce bych se nebál říct že tato otázka byla
položena naprosto zbytečně. :-DD
FIGURA 23.12.2010 15:49:01

rychlejjezdec> Pracovní čtyřkolka roku 2010 je TGB a jedinej profesionální stroj na
našem trhu je JM. Tak mi to čéče vrtá v palici +o( :lol: A když profi tak to přece
nemusím po každý jízdě štelovat na záruku do servisu. To je kilometrů a času : X6 se
mi docela líbí, ale já čínu nikdy neměl :-( a radši dám teď o 30.000 víc, než tam za rok
nasypat ve spotřebáku a za plasty (víš jakej sem dobytek) 50.000. Třeba se pletu, ale
přesvědčí mě jen člověk co se chce nebo už vrátil. Nemůžu věřit že je dobrá lidem,
který nic jinýho neměli
zmizík_zaks 23.12.2010 16:47:55

Jestli si neděláš prdel a Rincona chceš prodat tak k tomu jenom tohle: Víš kde bydlim,
že jo? :-$ :-P
fernet 23.12.2010 16:49:44

jedna OT:  postavte vedle sebe nový peugeot 206 (nyní se dá koupit za cca 200 tis.Kč i
manuální klímou) a čtyřkolku v podtstě jekoukoli japonskou,nebo amíka a vysvětlete
mi prosím někdo,proč je kolka kua tak drahá ? když porovnáte,kolik je technice a
materiálu obecně na kolce a pažoutovi tak se mi chce blít z ceny čtyřkulí obecně.  a vy
co máte japonce a nadáváte na čínu tak se hodte do kliidu,protože nebejt čínský
konkurence tak by ty vaše předražený stroje byly ještě předraženější
rychlejjezdec 23.12.2010 16:59:43

FIGURA> víš, co? mám pocit že dyž si tohle vlákno vytvářel tak si byl indisponován
většim množstvim výčepní lihoviny než si schopen vstřebat.znám tě osobně,lecos už
sme spolu vyjeli, dokonce vim že ve veřejnym projevu hanobení čehokoliv se držíš
zpátky, ale takovouhle otázku a hlavněmyšlenku na novej stroj z týhle kategorie bych
od tebe nečekal.Nejen že tady takovou odpověd nedostaneš, ale hlavně se nic
takovýho stát prostě nemůže. to je něco takovýho jako kdybys tady položil otázku jestli
někdo viděl týct řeku do kopce.ale jako rejpnutí si do místních činologů je to dobrý,
nejsi v podezření že si z jejich strojů děláš řitní otvor a jasně jim připomínáš
skutečnost. :-DD
rychlejjezdec 23.12.2010 17:06:25

fernet>jedna OT:  postavte vedle sebe nový peugeot 206 (nyní se dá koupit za cca 200
tis.Kč i manuální klímou) a čtyřkolku v podtstě jekoukoli japonskou,nebo amíka a
vysvětlete mi prosím někdo,proč je kolka kua tak drahá ? když porovnáte,kolik je
technice a materiálu obecně na kolce a pažoutovi tak se mi chce blít z ceny čtyřkulí
obecně.  a vy co máte japonce a nadáváte na čínu tak se hodte do kliidu,protože nebejt
čínský konkurence tak by ty vaše předražený stroje byly ještě předraženější

Stránka 11/26
12.05.2011 23:11:50

Motorkáři.cz



Je tu někdo ?????????????
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3168&fid=34

  to máš naprostou pravdu, nicméně kdyby nebyly ty čínský sračky tak by sme toho za
den stihli najezdit daleko víc a tu vyžší cenu by sme využili,takhle věčně někde stojíme,
páč čína nejede a furt sou náký problémy
BudMXU 23.12.2010 17:06:51

fernet> Tady už se to řešilo http://www.quadmania...tail/?ft=2025&fid=34 Je to
bordel, prostě kolky a motorky sou předražený v porovanání s cenou aut.
hesin1 23.12.2010 17:07:39

fernet>jedna OT:  postavte vedle sebe nový peugeot 206 (nyní se dá koupit za cca 200
tis.Kč i manuální klímou) a čtyřkolku v podtstě jekoukoli japonskou,nebo amíka a
vysvětlete mi prosím někdo,proč je kolka kua tak drahá ? když porovnáte,kolik je
technice a materiálu obecně na kolce a pažoutovi tak se mi chce blít z ceny čtyřkulí
obecně. Zase sem taháš něco,co se rozebíralo stokrát,znáš někoho,kdo se vrátil k Číně
,nebo neznáš? To je vše :-$   a vy co máte japonce a nadáváte na čínu tak se hodte do
kliidu,protože nebejt čínský konkurence tak by ty vaše předražený stroje byly ještě
předraženější

Ziky16 23.12.2010 17:39:47

1Pegas> Nebreč
nebu 23.12.2010 17:40:17

rychlejjezdec>fernet>jedna OT:  to máš naprostou pravdu, nicméně kdyby nebyly ty
čínský sračky tak by sme toho za den stihli najezdit daleko víc a tu vyžší cenu by sme
využili,takhle věčně někde stojíme, páč čína nejede a furt sou náký problémy

 :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: zapoměl ji jak nás brzdil can-am :lol: :lol: :lol:
:lol: :lol:
007Bond 23.12.2010 17:42:47

FIGURA -( Ty Dědku bláznivej :-DD ).Todle vlákno se Ti povedlo.Asi jsi se spletl,1
Duben ještě není. Mněl jsem Thajvan - Japonec - Čína. A můj názor znáš. Ale vlákno
(y) (y) (y) Jo a vrátit se ?- hned ale k Japonci.
cort 23.12.2010 17:45:14

Ziky16>1Pegas> Nebreč

  Já myslím že brečet nemá kvůli čemu, jemu ten nejaponec jezdí... :-DD
1Pegas 23.12.2010 17:50:35

.
1Pegas 23.12.2010 17:52:35

.
rychlejjezdec 23.12.2010 17:56:06
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1Pegas>Copak tam bylo protivláknovýho?

  ty si sám osobě protivláknovej, vy máte v tom havlbrodu nákou špatnou vodu, ne? je
tam větší koncentrace suchej rádoby moudrej kerý sami nic moudrýho neřeknou, ale
rádi hodnotí nápady a projevy těch druhejch :-P
1Pegas 23.12.2010 18:00:08

.
rychlejjezdec 23.12.2010 18:00:12

1Pegas>Když rychlej říká, že na projížďce ho číny zdržujou, tak je na místě se zeptat,
proč s nima vlastně jezdí, když mu to vadí.

  protože srazy sou veřejný, navíc lidi na těch kolkách nejsou čínský a s většinou bejvá
sranda.řekni už konečně někdy něco inteligentního, vždycky zasáhneš a korát takovym
nesmyslem, že si řikám jestli to jenom nehraješ
cort 23.12.2010 18:00:38

rychlejjezdec>1Pegas>Copak tam bylo protivláknovýho?  ty si sám osobě
protivláknovej, vy máte v tom havlbrodu nákou špatnou vodu, ne? je tam větší
koncentrace suchej rádoby moudrej kerý sami nic moudrýho neřeknou, ale rádi hodnotí
nápady a projevy těch druhejch :-P

  No, zrovna z tebe nápadů a mouder padá jako z prdele medu. ;-)
1Pegas 23.12.2010 18:03:54

.
1Pegas 23.12.2010 18:08:45

.
rychlejjezdec 23.12.2010 18:11:27

1Pegas>Je mi to jasný. Jezdíš jenom na srazy.

   :lol: ty si divnej, jezdim každou sobotu do liberce, sraz na benzince je veřejně
známej, dohoda jakýhokoli ježdění na mánii je taky veřejná. když jedu soukromě tak
vim dopředu kdo jede a s čim.jinak jezdim po peny hrnout sníh co mám radličku, nevim
o co ti de?když jede čína tak sou dycky potíže
1Pegas 23.12.2010 18:18:33

.
martinur 23.12.2010 18:19:18

FIGURA>1Pegas> Nesedím tu pořád, tak Ti odpovím až teď. Byl jsi sprostej a Tvá
odpověď napadala ostatní kolkaře ;-)

 Člověk (já) chvíli dělá něco k vánočním přípravám, potom sedne k PC, připojí se na QM
a dozví se, že 1Pegas je sprostý? když petr, tak už pak všichni!  To bych fakt rád viděl?

Stránka 13/26
12.05.2011 23:11:50

Motorkáři.cz



Je tu někdo ?????????????
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3168&fid=34

Figuro, můžeš to, prosím, opět zveřejnit?
FIGURA 23.12.2010 18:20:03

007Bond>FIGURA -( Ty Dědku bláznivej :-DD ).Todle vlákno se Ti povedlo.Asi jsi se
spletl,1 Duben ještě není. Mněl jsem Thajvan - Japonec - Čína. A můj názor znáš. Ale
vlákno (y) (y) (y) Jo a vrátit se ?- hned ale k Japonci.

  Nazdar dědku :-DD Já úplně zapoměl že Ty jsi se vrátil. Mohl jsem Ti zavolat a
nevotravovat tady spoustu lidí (u) Člověk stárne a blbne (s) Se u Tebe zastavím na kus
řeči :-DD
cort 23.12.2010 18:20:40

FIGURA> Hele, nechovej se jako dítě a napiš to sem. Já to četl a nic sprostého či
závadného tam nebylo. Tak prosím nemystifikuj ostatní a piš.
007Bond 23.12.2010 18:22:25

FIGURA> Mám pro Tebe samolepky.
cort 23.12.2010 18:24:02

FIGURA>1Pegas>rychlejjezdec> Tak se na to vys.r a jezdi jenom s těma co nemaj čínu
a jsou na dostatečné finanční úrovni aby mohli mít tu nej techniku.

  Kolik ti je? :-D :-D :-D
martinur 23.12.2010 18:26:57

rychlejjezdec> Rychlíku, já se jmenuji Martin Urbánek. Adresa Víta Nejedlého 39,
Vyškov 68201 :lol: . Napiš mi sem, prosím, své křestní jméno :-). Dík!  Jelikož nemám
problém s Tebou a s kýmkoliv jiným na QM komunikovat, tak bych Tě rád oslovoval
křestním jménem :-). Od roku 1989 jsem jezdil na motocyklové srazy a nikdy mi
nevadilo, když s námi jely fechtly, jawky. MZ a podobné stroje, co občas nedojely. 
Ikdyž musely vyrazit o něco dřív, ale poslední úsek trasy jsme jeli společně a bylo mi
jedno, kdo na čem jede a že mnohdy jsme mraky času strávili sháněním vozíku na
odvoz motorky s poruchou.   Ještě poznámka - každý máme jinou povahu, jiné vidění
života, atd.  Tak, prosím, tolerujme druhé za jejich názory a způsob života :-).  Také
jsem zapoměl dodat, že večer (po jízdě), když jsme se společensky unavili a případně i
ožrali, bylo o čem povídat a vzpomínat, i po letech :-DD .
rychlejjezdec 23.12.2010 18:28:28

1Pegas>Ťak tam veřejně řekni, že tě štve, když tě kolkaři co maj čínu zdržujou. Tady
jsi hrdina, ale tam mlčíš že.

  chlapče ty mě asi neznáš, já tam řvu pořád at s tim jedou do řiti.jenomže ono to
bejvá opačně oni se většinou rozpovídaj sami co je štve a že furt něco opravujou,
některý ale koukaj uraženě že sem si dovolil říct že tgb je sračka, třeba prochyj
nebojak si tady řiká byl naštvanej a jasně mi řek že jeho stroj je skvělej a že nemám
urážet mašinu kerá projede všechno, tak sme jeli dál asi 20 minut asi půl kilometru
protože nákej jinej nů fors projel kaluž a nechtělo to jet, když to po půl hodině
rozhejbali tak sme vyrazili přejížděli sme kládu, no a když to přejížděl ten ješita s tim
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tgb tak v tom louplo a a zasek se, prasknul mu přední diferenciál, tak sme hodinu stáli
než sme ho vyexpedovali domu. takovejch případů sem viděl mraky co jezdim s lidma
od qm.to bych ti moh vyprávět :-DD
1Pegas 23.12.2010 18:36:09

.
martinur 23.12.2010 18:40:46

Chlapi zvolme aspoň zítra vánoční (klidnou a veselou) rétoriku :-).
FIGURA 23.12.2010 18:43:12

No, odpovědí málo, ale snad je v ostatních vláknech klidněji :-DD
cort 23.12.2010 18:49:38

martinur> Ale takové je to tu i dnes, já jsem klidný a rychlej opět k smíchu. :-D
hesin1 23.12.2010 18:49:48

No ale z kopce se dobře kutálej jak amíci,tak japan :lol:  china taky,ale ta se tam tak
často nevydrápe,takže vlastně výhoda :lol: :lol: :lol:
FIGURA 23.12.2010 18:53:26

rychlejjezdec> prosím, pište si s Martinurem SZ :-DD   Co jsi napsal už má v SZ
rychlejjezdec 23.12.2010 18:55:10

1Pegas>Tak u tebe fakt nevím co tedy vlastně chceš. Tak s nimi nejezdi a máš klid a
nebo s nimi jezdi dál, ale potom si nestěžuj.

  a nebo co kdybas mě nechal dělat si co chci? a řikat si co chci?a co kdybys nečet nebo
se aspon nevyjadřoval kmejm plkum? to sou ty se žlutou tygří hlavou
1Pegas 23.12.2010 18:56:03

.
rychlejjezdec 23.12.2010 18:57:49

FIGURA> já si s nim nic psát nechci,že ty ses naučil s počítačem a ted tady budeš dělat
regulovčíka?
FIGURA 23.12.2010 19:03:45

rychlejjezdec>FIGURA> já si s nim nic psát nechci,že ty ses naučil s počítačem a ted
tady budeš dělat regulovčíka?

  Tady jo :-P :lol:   ( ve 21:30 jdu do práce a vrátím se 23:30 +o( )
rychlejjezdec 23.12.2010 19:07:02

FIGURA>rychlejjezdec>FIGURA> já si s nim nic psát nechci,že ty ses naučil s
počítačem a ted tady budeš dělat regulovčíka?  Tady jo :-P :lol:   ( ve 21:30 jdu do
práce a vrátím se 23:30 +o( )

  počkej, až se vrátíš tak to vlákno budeš pucovat do rána než bude čistý :lol: :lol: :lol:
nebu 23.12.2010 19:16:48
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Proč se tdy všichni hned urážíte nad plkama rychlýho co tady vysemení :lol: :lol: :lol:
Znám ho a mohu si bejt jistej že za něj mohu dát ruku do ohně :lol: :lol: Berte to jako
fakt že ve většině názorech má bohužel pravdu :lol: :lol: Chápu že někomu to holt
může vadit ale berte ho takového jaký je :lol: :lol: S náma sice číny jezdí málokdy a
pokud jedou bereme je páč k nám patří a jsme za to i rádi protože jezdíme pro radost a
jednou ty co sedlají číny si pořídí taky něco jakoby kvalitnějšího :lol: :lol: rychlej má
holt zkušenosti s čínama takový jaký má a neměli bychom ho za to hned ukamenovat
že tady píše tak upřímně :lol: :lol:
rychlejjezdec 23.12.2010 19:23:04

nebu> ty muj kamáráde nebu, dnes sem na tebe myslel tak intenzivně, že sem ti
koupil dárek.dám ti ho ale asi až na sylvestra :-DD
nebu 23.12.2010 19:25:25

rychlejjezdec> Já mám pro tebe učet z lékárny za antidepresiva :lol: :lol: :lol: :lol:
FIGURA 23.12.2010 19:27:09

nebu> (y) (y) (y) :lol: :lol: :lol:
1Pegas 23.12.2010 19:39:57

.
nebu 23.12.2010 19:46:15

1Pegas>Á kamarád co škrábe u admina je konečně tady :lol: :-DD

 Pokud máš na mysli mě tak nemám se zaco stydět, zastanu se kohokoli a nedělá mi to
sebemenší problém
Baheňák 23.12.2010 22:57:43

FIGURA> vidiš jardo kdyby sis vspoměl dřív tak bych ti prodal svího glada za
simbolickou cenu :lol: :lol: a k číně se už nikdy nevrátim to budu radši sedět doma na
prdely
Ziky16 23.12.2010 22:58:23

cort>Ziky16>1Pegas> Nebreč  Já myslím že brečet nemá kvůli čemu, jemu ten
nejaponec jezdí... :-DD

  Stačila by jedna výjížďka, a čína by byla na 2 půlky... :-)
007profík 23.12.2010 23:17:52

cort>martinur> Ale takové je to tu i dnes, já jsem klidný a rychlej opět k smíchu. :-D

 možná je k smíchu ty k breku. Což je stále lepší než ty čertíku :-P :-P :-P nebo
chudíku??
westik 24.12.2010 07:15:24

tytyty>(y) krásné vlákno :-DD , docela se opet bavim :lol: :lol:  ale vazne, mrdku
poznas pri pouziti a rad se necham presvedcit od jakeho koliv mistniho rejpala s
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jednovalcem do 750cc pri osobni konfrontaci v terenu ;-) :-P :lol: :lol: :lol:

 Tak ten rejpal budu asi já ...co.No plně s tebou souhlasím,že mrdku poznáš podle
použítí,tak proč tu zakládáš vlákna(SOS ventilátor,pomoc nestartuje) :-P .Co se týče
konfrontace v terénu,já nemám problém,ale co to dokáže to fakt nevím!!Jestli si chceš
zvednout ego,že jsi lepší řidič než já,tak ti rovnou říkám,že URČITE jsi.Takže klidně si
ted po mém přiznání můžeš tvrdit,že jsi lepší řidič než já,ale v MAŠINÁCH TO ZCELA
URČITĚ NEPLATÍ. (y) (y)  ps:ŠTASTNÝ A VESELÍ VÁNOCE
tytyty 24.12.2010 10:09:46

Tak ten rejpal budu asi já ...co.No plně s tebou souhlasím,že mrdku poznáš podle
použítí,tak proč tu zakládáš vlákna(SOS ventilátor,pomoc nestartuje) :-P .Co se týče
konfrontace v terénu,já nemám problém,ale co to dokáže to fakt nevím!!Jestli si chceš
zvednout ego,že jsi lepší řidič než já,tak ti rovnou říkám,že URČITE jsi.Takže klidně si
ted po mém přiznání můžeš tvrdit,že jsi lepší řidič než já,ale v MAŠINÁCH TO ZCELA
URČITĚ NEPLATÍ. (y) (y)  ps:ŠTASTNÝ A VESELÍ VÁNOCE

   :-DD :-DD krásné prožití svátků a hodně štěstíčka do nového roku

 :-DD :-DD  přejí B-) tyťáci

 ;-)  jo to myslíš ty dvě vlákna za 8tis. km v terénu :-$ (y)  tak to se omlouvám ;-),
radši si nechám poradit a ego si opravdu zvedat nemusím :-P , to je vidět asi i z mých
příspěvků, tak se nečerti :lol: :lol:
Murphy 24.12.2010 10:31:42

Nedá mi to a musím k tomu taky něco napsat.Dlouho jsem uvažoval co koupit Nakonec
jsem koupil nového Kinga než rok starého Polara. Jednoho Kinga máme na chatě a dva
roky jezdí po lese a tahá dřevo z rokle kterou mám sám problém vyšplhat.Za dva roky
jsem měnil pouze čepy řízení a baterku řemen naprosto v pohodě tak proto King.Polara
co jsem měl koupit a nekoupil už má kamarád opět v servisu,praskl mu řemen.O
víkendu jsem byl jezdit a přijel tam kluk s Polarisem 800 z roku 2009 a odjížděl na
laně.Za rok má čtvrtej řemen v tahu a to nejezdí extrém.Takže do Japonců já osobně
leju fakt jen benzín a měním olej.Kamarád má čínu a jezdí bez problémů stejně jako
já.Krásné vánoce všem :-DD
bulda 24.12.2010 12:55:56

Murphy> (y) tohle se bude někerejm lidem blbě číst :-D .
FIGURA 24.12.2010 13:04:16

bulda> Na polaru mi hlavně vadí spotřeba benzínu :[ To je strašný, co sežere :o :lol:
(800 kilo) taky je na nich špatná el. instalace ale jinak, co vím, vše zkurveno o šutry
nebo klacky. Celkově dobrej stroj, ale není profi i když na něm jezdí profík (s)
tonybeny 24.12.2010 13:11:20

bulda>Murphy> (y) tohle se bude někerejm lidem blbě číst :-D .

   :lol: :lol: :lol: a mě se to čte dobře :-P
bulda 24.12.2010 15:19:14

Stránka 17/26
12.05.2011 23:11:50

Motorkáři.cz



Je tu někdo ?????????????
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3168&fid=34

FIGURA> no muj názor je, že každá kolka od 150t výše je už slušná a dá se na ní zažít
spousta hezkejch zážitků, jen různé značky mají různé neduhy. Glad gufera a
šroubky,TGB diferák na předku, KQ řízení a futra, Polar kuláky , elektrika, CA rám
kterej je dobrý vyztužit...atd. fakt je, že jen díky těm čínám je cena značek o dost níž,
než by byla, kdyby na čajnakolky bylo embargo. Největší vliv na životnost kolky má ale
stejně z 90% jezdec.
Jarin.king 25.12.2010 13:27:50

bulda> Největší vliv na životnost kolky má ale stejně z 90% jezdec. (y) (y) (y)
cort 25.12.2010 13:56:00

Ziky16>cort>Ziky16>1Pegas> Nebreč  Já myslím že brečet nemá kvůli čemu, jemu ten
nejaponec jezdí... :-DD  Stačila by jedna výjížďka, a čína by byla na 2 půlky... :-)

  Tak já to s ním dohodnu, jen teď jak to uděláme technicky? Už to mám, tvou
nefunkční jamahu zapojíme na lano za mé TGB a Pegase s jeho TGB zlikviduješ. :-)
Ziky16 25.12.2010 14:10:12

cort> Myslíš že ta tvoje čína to utáhne? Silně pochybuji +o(
1Pegas 25.12.2010 14:18:41

Jirko vyprdni se na to, Prostě se musíme smířit s tím, že když nemáme japonce,
ameriku nebo třeba kanadu, ale jenom čínu nebo taiwan, tak podle těhle "4kolkářů"
mezi ně nepatříme. Oni jsou zřejmě něco víc než ostatní, protože jezdí "značku" a
jenom oni jsou "in".
Ziky16 25.12.2010 14:20:46

1Pegas> Nevim co to pindáš, já takovýho nic neřekl ;-)
cort 25.12.2010 14:25:28

Noe> Jsem o tom přesvědčen. ;-) Stejnak to jinak nepůjde, když ti ten kepl nejezdí.
:-DD   Pegas> No to máš vlastně recht. :-)
FIGURA 25.12.2010 14:41:52

Corte - Noe už tu není, ale u tebe mě nepřekvapuje, že jsi ten nick použil (n) Jsi prostě
naše 1. :lol:   1 Pegas - piš tak, abych zase na Tvoji prosbu nemusel vlákno
promazávat ;-)
1Pegas 25.12.2010 14:43:21

Ty to uděláš rád i bez mojí prosby.
cort 25.12.2010 14:45:27

FIGURA> A Ziky se transformoval z jakého nicku? :-)
1Pegas 25.12.2010 14:48:45

A mimochodem konkretizuj, co je na mém předposledním příspěvku v rozporu s
pravidly fóra. Kritizovat se tady smí pouze čína a taiwan a "značka" je pro kritiku tabu?
Trošku divný né?
FIGURA 25.12.2010 15:07:40

1Pegas>Ty to uděláš rád i bez mojí prosby.
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  Pořád jsi někde jinde (nebo já) (u)  Je mi jedno na čem kdo jezdí. Jestli je kutil a v
kolce se rád hrabe, nebo potřebuje spolehlivost a výdrž jako já.   Ty máš TGB, na Tvoje
ježdění po silnici to stačí, jsi spokojenej, fotka Vás 3 byla perfektní (y). Nevím o tom,
že by tu někdo tvrdil, že nejsi chlap. Docela taky (na rozdíl od Corta) nevím co tu pořád
píšeš o lepších lidech, chlapech, o tom kdo na co má. Možná mám míň peněz než Ty.
Hondu jsem vzal celou na půjčku a udělal dobře, páč se nesere. Jednou jsem dal desky
a brzdovej kotouč na zadku, to vše při, s Tvojí kolkou, nesrovnatelném zatížení ;-) Má
najeto 600 Mh, tak se koukám co dál. Potřebuju pořádnej stroj, kterej mi bude sloužit.
Koukám na net a profi je jen JM. Tak mi to vrtá v hlavě, páč co vidím kolem (ne tady,
virtuálně), tak to není až tak, jak píšou na netu. Možná AC. Možná nejsou špatný, ale
nikdo v mém okolí ji nemá. Nevidím - nevěřím +o(   Už se vykašli na to rejpání. Třeba
se jednou potkáme a uvidíš, že se rád svezu s kolegama kolkařema i po silnici (viď
Ledvo) :-DD
caprighia 25.12.2010 15:10:30

No nejlepší řešení po odježdění Rincona je provést GO Rincona ;-)
Jizva 25.12.2010 15:29:38

FIGURA> Já ti poradim.Když si s Rinconem spokolenej tak jdi do něj znovu.Už
jenom,že si na něj zvyklej a máš ho vychytanýho, kdybych tě neznal tak no nepíšu. A o
těch jedinečnejch profi kolkách bych ani nepřemejšlel. Má na vděk holka nárok né :-)
rychlejjezdec 25.12.2010 15:36:23

já bych šel do bashana 4X4,je to poměrně levnej, lehkej a výkonej stroj.kvalita
zpracování je výborná a systém 4x4 auzávěrky je neuvěřitelný, jaký svět eště
neviděl,takže volba je jasná (y)
1Pegas 25.12.2010 15:41:43

FIGURA> To co píše rychlej je přesně to, o čem jsem psal.
FIGURA 25.12.2010 15:42:12

rychlejjezdec>já bych šel do bashana 4X4,je to poměrně levnej, lehkej a výkonej
stroj.kvalita zpracování je výborná a systém 4x4 auzávěrky je neuvěřitelný, jaký svět
eště neviděl,takže volba je jasná (y)

  Tobě nevěřm :-P , rejpale :lol: , kamaráde (y) , zlobivej :[
nebu 25.12.2010 15:43:25

rychlejjezdec> stačí zadokolka at je lehčí a muže tam dát naviják a radlici a kdoví co
všechno :lol: :lol: :lol:
Ziky16 25.12.2010 15:47:35

rychlejjezdec>já bych šel do bashana 4X4,je to poměrně levnej, lehkej a výkonej
stroj.kvalita zpracování je výborná a systém 4x4 auzávěrky je neuvěřitelný, jaký svět
eště neviděl,takže volba je jasná (y)

 :-DD :-DD :-DD Souhlas (y)
FIGURA 25.12.2010 15:47:35

Bashan 4x4?????????? Viděl jsem to někdy jezdit????? To co měl Profík byl Bashan -
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žába????? Si ze mě děláte pr..l :[ :lol:
rychlejjezdec 25.12.2010 16:03:34

ty si neviděl bashana4X4? dyt to tady jezdí hojně, podívej se na net bashan, to se
prodává poslední dobou fakt hodně (y)
Jizva 25.12.2010 16:07:19

rychlejjezdec> No tobě by taky pasoval.A peněz co by ti vydělal za to hrabání sněhu.
:-DD Se divim,že ho ještě nemáš.Pudeš do nej co :-D :lol: :lol:
rychlejjezdec 25.12.2010 16:11:21

když sem kupoval renouše tak bashan nedělal 4x4 ale další kolka bude bashan (y)
Jizva 25.12.2010 16:14:16

Já jsem si to myslel,že neodoláš (y) .Víš co, tak já si jí pak koupim taky třeba se někdo
přidá a uděláme Bashan club :-DD
bulda 25.12.2010 16:21:16

Jizva> a hlavně to uválíte na množstevní skupinovou slevu, min 4% :-DD
rychlejjezdec 25.12.2010 16:23:02

to máš blbý informace, dneka už je nás daleko víc než 4proc.
nebu 25.12.2010 16:23:42

can-ama , hondu atd atd umí řídit kdekdo ale takovýho splašenýho bashana udržet pod
prdelí to je frajeřina :lol: :lol: :lol:
FIGURA 25.12.2010 19:10:11

1Pegas>FIGURA> To co píše rychlej je přesně to, o čem jsem psal.

  Rychlej kecá, znám ho ;-)   Levnej - ano Výkonnej, kvalita, výborná, neuvěřitelný,
svět neviděl, jasná, jen bych dodal profi :lol:  To je přesně stroj, kde ušetřím za první,
ale za rok bych spotřeboval min 5 kousků +o( Na to nemám (s)
JARDAQUAD 25.12.2010 19:15:10

FIGURA 25.12.2010 19:42:36

nebu>can-ama , hondu atd atd umí řídit kdekdo ale takovýho splašenýho bashana
udržet pod prdelí to je frajeřina :lol: :lol: :lol:

  Hmmmm. Tak na to už sem starej, chlapci :lol:
já 25.12.2010 21:19:32

I díky quadmanii jsem si koupil svoji první čtyřkolku - čínskou sračku. Říkám si, banda
stejně postižených lidí, to bude dobrý. Dneska vím - OMYL. To, co se tu pořád řeší je
na blití. Mám už druhou čínskou sračku a jsem s ní spokojený. Lákaly mě společný
vyjížďky, ale to je pryč. Nechci, abych někoho obtěžoval svojí ubohostí. Je lepší v klidu
s kamarádem na čínách, než zdržovat ZNAČKY.
rychlejjezdec 25.12.2010 21:42:12
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já>I díky quadmanii jsem si koupil svoji první čtyřkolku - čínskou sračku. Říkám si,
banda stejně postižených lidí, to bude dobrý. Dneska vím - OMYL. To, co se tu pořád
řeší je na blití. Mám už druhou čínskou sračku a jsem s ní spokojený. Lákaly mě
společný vyjížďky, ale to je pryč. Nechci, abych někoho obtěžoval svojí ubohostí. Je
lepší v klidu s kamarádem na čínách, než zdržovat ZNAČKY.

  to je dobře že si takhle uvědomělej, dík :lol:
já 25.12.2010 22:46:00

rychlejjezdec> Srdcař na BS 200 je mě milejší, jak okázalej borec třeba na CA. Už jsem
dávno vyrostl z keců - heč, moje je stejně lepší a dražší
tytyty 26.12.2010 07:46:32

já>rychlejjezdec> Srdcař na BS 200 je mě milejší, jak okázalej borec třeba na CA. Už
jsem dávno vyrostl z keců - heč, moje je stejně lepší a dražší

 no prave, at ma kecy rychlej jaky chce, tak on je srdcar na CA
Kartkarel 26.12.2010 11:41:39

Tak se tak dívám, že každej extrémismus je extrémismem (n) Taky uznávám CA nad
jiné značky, ale současně uznávám, že někdo jiný může mít jiný názor. Chápu, že to,
že někdo má značkovou kolku z něho nedělá lepšího borce, pitomci se nedělí dle stroje
který vlastní... To samé platí pro opačný tábor, i zde jsou extrémisté, kteří berou to, že
když někdo napíše, jak dle jeho názoru je amerika gut, tak tito to berou jako osobní
útok a začnou sršet síru... Můj jeden z nejlepších kamarádů jezdil celý život na Linhaii a
i když poslední půlrok bombardieroval, neznamená to, že by byl jiný kamarád... U
motorkářů je to jaksi jiné, nikdo nenapadá jiného za to na čem jezdí, každý respektuje
druhého. Asi nejsou tak zblblý reklamou a marketingem. Je taky pravda, že se nenajde
asi žádný motorkář, který by jezdil v životě jen na Yukině, což by mu ale nebránilo
hodnověrně se rvát za čínu ve vlákně třeba o Fire Blade... Na druhou stranu na něho
zase nikdo nebude plivat právě kvůli Yukině... Tam jsou jaksi zákonitosti respektovány,
motorkáři častěji mění stroje, mají daleko větší výběr, spíš než marketing rozhoduje
vlastní zkušenost či kamarádova. Takže pánové, zkusme být nad věcí, respektujme
zákony hmoty a energie, respektujme svobodnou volbu a hodně zdraví a štěstí do roku
2011!!!  

caprighia 26.12.2010 12:04:05

Karle poslední dobou mně příjemně překvapuješ :-DD (a ten Linhai o kterém jsi se
zmínil stále rekreačně slouží u mého známého ;-) )
FIGURA 26.12.2010 16:27:11

Tak Rychlej by se vrátil, jen nemůže sehnat Bashana :lol:   Chlapci, tenhle stroj,
srdeční, vynechte. Moc toho neutáhne :   Sen dnes slyšel, že ten AC nafťák není
špatnej (s)
Kartkarel 26.12.2010 16:54:27

FIGURA> ach jo...jezdil jsi na tom??? Já jo, utáhne to jako kůň, ale je to strašně tvrdý
na podvozek a nemá to velkou maximálku, co se týká ale tahu, tak dřeváci by byli
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spokojeni... ;-)
bulda 26.12.2010 18:43:44

Kartkarel> (y) co to je za kolku?
Kartkarel 26.12.2010 19:40:42

bulda> Bashan 400  

bulda 26.12.2010 20:09:51

Kartkarel> a já si myslel, že si děláte s tim Bášou 4x4 legraci B-) doccela by bylo
zajímavý porovnání na kolik čína a tajwan používají univerzální díly na různých strojích
(dify, rozvodovky , poloosy, tlumiče)
Bimbajs 26.12.2010 20:33:32

mam X5, nechceš ji, už to s ní nemůžu nervově vydržet.
Kartkarel 26.12.2010 20:35:48

bulda> no moc nepoužívají....
xsob 26.12.2010 20:38:06

Bimbajs> Jo jo, kolky ze stáje Jm nejsou pro kardiaky, je to o nervy. Mám taky jednu,
když už funguje jak má, tak se zase pos..., třeb dneska převodovka K.O. (n)
Kartkarel 26.12.2010 20:43:48

xsob> si děláš prdel...převodovka???
xsob 26.12.2010 20:48:28

Kartkarel> Tak tak! Asi vidlička, při ubrání plynu vyskočí rychlost, cvaká nedořazenej
kvalt a při zpomalení skočí spátky, na neutrál po přidání plynu v tom rachtá, no prostě
super. Už mám fakt chuť začít řešit odstoupení od smlouvy :[
Kartkarel 26.12.2010 20:51:05

xsob> kdo by to čekal u profi stroje... :o
xsob 26.12.2010 20:55:04

Kartkarel> Seš na koni, co. Bohužel si srandu nedělám. Dám to do kupy, půjde z domu
a vrátím se k ofroudu s autem.
Kartkarel 26.12.2010 20:57:25

xsob> to nevydržíš, na kolku sis zvykl... :o
xsob 26.12.2010 21:03:46

Kartkarel> Zvykl to jo, ale ta daň v podobě prněz v pr... je moc vysoká. To co mě stála
za ten rok a kousek, nás vychází v průměru jedna velká rely i s ubytováním pro tým.
To je taky docela adrenalin.
Kartkarel 26.12.2010 21:31:49

xsob> ále to přejde, uvidíš, to je jen teď taková nasranost... ;-)
bulda 26.12.2010 21:34:33

xsob> ajajaj, tak pak prosím poreferuj co tomu bylo, a jaké bylo řešení. a to se ti stalo
na Gladovi, nebo na tom SMC co máš v profilu?
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martinur 26.12.2010 21:40:15

xsob> Podle toho, jak závadu popisuješ, tak je to opět úplně stejný problém, jak jsme
popisovali ve vlákně Jumbo 302.
xsob 26.12.2010 21:45:36

bulda> na Jumbu, ale na X5 kamarádovi zase vyskakuje redukce, dvakrát už mu praskl
výfuk před tlumičem, rupla zadní poloosa v tisícihranu, tekl olej na klice a to vše za 2
tísíce Km. Takže to je jedno.
bulda 26.12.2010 21:54:08

xsob> to že vyskočí redukce je potřeba doladit na řadícím táhlu, chytlo to lehký vůle,
nedořadí a jak jdou kola do tahu tak ten kvalt vystrčej, měl jsem to taky, záležitost na
15 min.
xsob 26.12.2010 21:57:56

bulda> S tím táhlem jsem mu to říkal ať to nechá poladit v servisu, nechci se mu v tom
vrtat kvůli záruce.
viktor 26.12.2010 23:34:17

Kartkarel>Tak se tak dívám, že každej extrémismus je extrémismem (n) Taky
uznávám CA nad jiné značky, ale současně uznávám, že někdo jiný může mít jiný
názor. Chápu, že to, že někdo má značkovou kolku z něho nedělá lepšího borce,
pitomci se nedělí dle stroje který vlastní... To samé platí pro opačný tábor, i zde jsou
extrémisté, kteří berou to, že když někdo napíše, jak dle jeho názoru je amerika gut,
tak tito to berou jako osobní útok a začnou sršet síru... Můj jeden z nejlepších
kamarádů jezdil celý život na Linhaii a i když poslední půlrok bombardieroval,
neznamená to, že by byl jiný kamarád... U motorkářů je to jaksi jiné, nikdo nenapadá
jiného za to na čem jezdí, každý respektuje druhého. Asi nejsou tak zblblý reklamou a
marketingem. Je taky pravda, že se nenajde asi žádný motorkář, který by jezdil v
životě jen na Yukině, což by mu ale nebránilo hodnověrně se rvát za čínu ve vlákně
třeba o Fire Blade... Na druhou stranu na něho zase nikdo nebude plivat právě kvůli
Yukině... Tam jsou jaksi zákonitosti respektovány, motorkáři častěji mění stroje, mají
daleko větší výběr, spíš než marketing rozhoduje vlastní zkušenost či kamarádova.
Takže pánové, zkusme být nad věcí, respektujme zákony hmoty a energie,
respektujme svobodnou volbu a hodně zdraví a štěstí do roku 2011!!!  

 kartkarel>i když s tebou v mnohém nesouhlasím tak tady za tu odpověď máš u mně
malé malé bezvíznamné plus :-DD
....................................................................................................ba ne taky přeji
všem kolkařum bez rozdílu značky hodně zdraví a štěstí do roku 2011 :-DD
viktor 26.12.2010 23:52:10

rychlejjezdec>fernet>jedna OT:  postavte vedle sebe nový peugeot 206 (nyní se dá
koupit za cca 200 tis.Kč i manuální klímou) a čtyřkolku v podtstě jekoukoli
japonskou,nebo amíka a vysvětlete mi prosím někdo,proč je kolka kua tak drahá ? když
porovnáte,kolik je technice a materiálu obecně na kolce a pažoutovi tak se mi chce blít

Stránka 23/26
12.05.2011 23:11:50

Motorkáři.cz



Je tu někdo ?????????????
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3168&fid=34

z ceny čtyřkulí obecně.  a vy co máte japonce a nadáváte na čínu tak se hodte do
kliidu,protože nebejt čínský konkurence tak by ty vaše předražený stroje byly ještě
předraženější  to máš naprostou pravdu, nicméně kdyby nebyly ty čínský sračky tak by
sme toho za den stihli najezdit daleko víc a tu vyžší cenu by sme využili,takhle věčně
někde stojíme, páč čína nejede a furt sou náký problémy

 rychlej>já ti nevim ale pro mě je lepší SUPER kluk na číně než kok.t na.........ale to
odbočuju,já si pořád myslím že je jedno kdo s čim jezdí hlavně když ho to baví(a
nikomu nic nevnucuje)víš neznám tě a se spoustou tvejch názorů nesouhlasim ale
respektuju je a o tom to je respekt jeden ke druhému a to si myslím že spoustě lidí zde
na foru schází,každej nemůže bejt "IN" ale jak jsem psal je mi milejší kluk na čině než
kok.t na ..... ;-) jinak přeji všem hodně zdraví štěstí atd do roku 2011 a hlavně ať nám
to jezdí kolama dolů :-DD
desar 27.12.2010 00:20:06

viktor> Máš pravdu kamaráde!!!
viktor 27.12.2010 00:26:21

desar>viktor> Máš pravdu kamaráde!!!

 Petře>některé názory mě hlava nebere ale co už....chleba levnější nebude :-D :-DD
desar 27.12.2010 00:36:59

Viky>ser na to, důležité je, že v tom máme jasno :)
viktor 27.12.2010 00:44:09

desar>Viky>ser na to, důležité je, že v tom máme jasno :)

 des>kua co nechrápeš :-D máš už dovolenou?
desar 27.12.2010 00:52:33

vik> Tak doufám, že už ji mám. Uvidím zítra, jestli si na mě v práci nevzpomenou :)
FIGURA 27.12.2010 17:01:09

Kartkarel>FIGURA> ach jo...jezdil jsi na tom??? Já jo, utáhne to jako kůň, ale je to
strašně tvrdý na podvozek a nemá to velkou maximálku, co se týká ale tahu, tak
dřeváci by byli spokojeni... ;-)

  Nejezdil, neviděl. Jen slyšel
hesin1 27.12.2010 20:35:40

xsob>Bimbajs> Jo jo, kolky ze stáje Jm nejsou pro kardiaky, je to o nervy. Mám taky
jednu, když už funguje jak má, tak se zase pos..., třeb dneska převodovka K.O. (n)

 Neházej flintu do žita,tady u nás nikdo Jumbo nemá,tak nemůžu porovnávat četnost
závad,ale řady kolkařů neopouštěj!Bude líp,opravit,naleštit,prodat nějakýmu
začátečníkovi,kterej nečte nic negativního a věří,že zrovna on bude mít štěstí a ty si
kup něco jinýho!Držim palce. (y) (y)
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hesin1 27.12.2010 20:40:05

FIGURA>Kartkarel>FIGURA> ach jo...jezdil jsi na tom??? Já jo, utáhne to jako kůň, ale
je to strašně tvrdý na podvozek a nemá to velkou maximálku, co se týká ale tahu, tak
dřeváci by byli spokojeni... ;-)  Nejezdil, neviděl. Jen slyšel

 Kolega,s námi teda moc nejezdí,ale když už vyrazil,tak na trialek super stroj s
minimální spotřebou,ale jakýkoliv přejezd(i třeba po zasněženým poli) nad cca 60km/h
je tragedie.Takže spíš traktor a trial!
xsob 27.12.2010 20:40:51

hesin1> Uvidím jak to dopadne, každopádně tet zrovna nemám na koupi jiný moc
finanční chuť :-D
hesin1 27.12.2010 20:45:06

xsob> Tak záleží hodně na tom co jezdíš a s kým,každopádně nedej na všechny ty
chytráky,že jedině nový stroje atd.Já taky nejsem zrovna milionář a jezdit budu,dokud
to jen trochu půjde , jak říká kolega, žijem jen jednou a zážitky nám nikdo nevezme!
:-$ :-$ :-$
xsob 27.12.2010 21:18:29

hesin1> Pokud budu jezdit, tak min 2 roky budu muset udržet Jumbo v provozu
(dodělám zahradu,...) a pak si koupím snad něco dospělího, tím myslím obsah 700 a
víš. Už jen kvůli klukům od Pánova by mě to kakalo, je super parta se super zážitkama
(y)
hesin1 27.12.2010 22:38:31

Tak to jak sleduju ohlasy na tento stroj ,asi 2 roky radši nebudeš moc jezdit,tak pevné
nervy přeju! :´-( :´-(
xsob 28.12.2010 10:21:07

hesin1> Uvidím, už jsem na tom jemě změnil a doladil tolik věcí, že to fungovalo velice
dobře, ale ta převodovka mě fakt nasrala. Ty změny jsou spíš z důvodů mého
puntíčkářství a vývoj mě prostě baví. Variátor je novej a funkční bez chyby, ložiska s
kterýma bývá problém jsou daný jiný, zadní náprava pruží a tlumí jako na sportce,
přední kola se mi taky nesjíždí jako u série(zmenšenej sklon tyček řízení). No a jeden
známej má na motoru 15 tisíc a jede, tak snad ta převodovka je poslední co mě potká,
ale s mou smůlou nebudu nikdy říkat nikdy :lol:
FIGURA 28.12.2010 17:41:51

Kolkaři, přeju vám hodně zdraví a štěstí v r.2011 a samo taky ještě na mnoho let
dopředu (y) :-DD 

  Ať vám vaše stroje (bez rozdílu značky)

 jezděj a dělaj jen radost (y)  Tohle téma asi opravdu bylo (jak tu někdo napsal)
nadčasové +o(   Aź na kamaráda dědka Bonda nikdo japonskej stroj za čínu nevyměnil
a na otázku zda o tom někdo alespoň uvažuje nikdo nereagoval.   Ti, co tady na fóru
mají X6 tvrděj jak je dobrá a že asi nikdy nevyhoděj zbytečný prachy za něco lepšího a
ti co JM měli už ho nechtěj, ale neměli možnost poznat X6. (s) Všichni jezdili 510 nebo
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530.  Zůstanu raději ještě nějakej čas u svý Hondice. ;-)   Je zde dost slušně
napsanejch a zajímavej příspěvků. Tak zde téma nechám a až o něj nebude zájem,
hodím ho na smeťák.  PF 2011 přeje FIGURA

 

  

 Hrajte si a nezlobte 

 :-DD :-DD :-DD
xsob 28.12.2010 17:47:32

FIGURA> (y) Jsou ty řetězy v tom hlubokým sněhu poznat?
FIGURA 28.12.2010 17:51:10

xsob> pokud je vespod led, tak jsou dobrý :-DD V mokrým se to jem rychleji zahrabe
+o(
FIGURA 08.05.2011 20:18:24

příspěvek pro Pegase :-DD Půlo roku bylo na smeťáku a za 30 min tam bude zpět :-P
:lol: :lol: :lol:
1Pegas 08.05.2011 20:19:29

Nějak jsem nepobral o co jde
FIGURA 08.05.2011 20:21:17

Jde jen o to, že nemusím dělat hérečku :lol:
1Pegas 08.05.2011 20:23:58

Pořád to nějak nechápu. Já chtěl vlákno přesunout na smetiště. Tak se stalo. No a
potom ho někdo přesunul zpět. Proč?
FIGURA 08.05.2011 20:27:01

Jen že pokud chceš na smeťák, tak to udělej a nikoho nemusíš žádat
martinur 08.05.2011 20:27:09

FIGURA>příspěvek pro Pegase :-DD Půlo roku bylo na smeťáku a za 30 min tam bude
zpět :-P :lol: :lol: :lol:

 Víš jak moc vedle je jedle?
FIGURA 08.05.2011 20:29:55

Za 5 minut na smeťáku. Mějte se :-DD
1Pegas 08.05.2011 20:31:04

FIGURA> ještě jednou ti to píšu, napiš mi postup, jak to mám udělat.
1Pegas 08.05.2011 20:37:24

FIGURA> A jó, už to mám. Nejsem žádnej IT, tak mi to trvá dýl než jinejm no.
Kartkarel 08.05.2011 22:30:14

...koho zabili??? :o

Stránka 26/26
12.05.2011 23:11:50

Motorkáři.cz


